

1980, at page 1012 of *Hansard*.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 52—Mr. Domm*).

Bill C-42, An Act to establish the Canada Post Corporation, to repeal the Post Office Act and other related Acts and to make related amendments to other Acts, as reported (with amendments) from the Standing Committee on Miscellaneous Estimates, was again considered at the report stage.

Whereupon the House resumed debate on motion numbered 3 of Mr. Beatty, seconded by Mr. McDermid,—That Bill C-42, An Act to establish the Canada Post Corporation, to repeal the Post Office Act and other related Acts and to make related amendments to other Acts, be amended in Clause 10,

(a) by striking out lines 26 and 27 at page 6 and substituting the following therefor:

“(2) The Board may appoint and fix the”

(b) by adding immediately after line 29 at page 6 the following new subsection:

“(3) The salaries fixed by the Board pursuant to subsection (2) shall not exceed such amount as may be prescribed by the Governor in Council for the Corporation.”

After further debate, the question being put on the motion, a recorded division was deferred, pursuant to Standing Order 75(11).

Mr. Ouellet, seconded by Mr. Johnston, moved motion numbered 4,—That Bill C-42, An Act to establish the Canada Post Corporation, to repeal the Post Office Act and other related Acts and to make related amendments to other Acts, be amended in Clause 15 by striking out lines 45 and 46 at page 8 and substituting the following therefor:

“addressed letters weighing fifty grams;”.

After debate thereon, the question being put on the motion, it was agreed to.

Mr. Beatty, seconded by Mr. Fraser, moved motion numbered 5,—That Bill C-42, An Act to establish the Canada Post Corporation, to repeal the Post Office Act and other related Acts and to make related amendments to other Acts, be amended in Clause 17, by striking out lines 19 and 20 at page 10 and substituting the following therefor:

“sender or addressee thereof or at the request of the government of any country or any independent postal authority, or in the event of an industrial dispute, insurrection or war;”

After debate thereon, the question being put on the motion, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 75(11).

Mr. Fraser, seconded by Mr. Kilgour, moved motion numbered 6,—That Bill C-42, An Act to establish the Canada Post Corporation, to repeal the Post Office Act and other related Acts and to make related amendments to other Acts, be amended in Clause 20,

mai 1980, à la page 1012 des *Débats*.—(*Avis de motion portant production de documents n° 52—M. Domm*).

Le Bill C-42, Loi constituant la Société canadienne des postes, abrogeant la Loi sur les postes et d'autres lois connexes et modifiant d'autres lois, rapporté avec des amendements par le Comité permanent des prévisions budgétaires en général, est étudié de nouveau à l'étape du rapport.

Sur ce, la Chambre reprend le débat sur la motion numéro 3 de M. Beatty, appuyé par M. McDermid,—Qu'on modifie le Bill C-42, Loi constituant la Société canadienne des postes, abrogeant la Loi sur les postes et d'autres lois connexes et modifiant d'autres lois, à l'article 10,

a) en retranchant les lignes 22 et 23, page 6, et en les remplaçant par ce qui suit:

«(2) Le conseil peut nommer le nombre de»

b) en ajoutant immédiatement après la ligne 25, page 6, le nouveau paragraphe suivant:

«(3) Les traitements fixés par le conseil, conformément au paragraphe (2), ne doivent jamais dépasser le montant que prescrit le gouverneur en conseil pour la Société.»

Après plus ample débat, cette motion est mise aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M. Ouellet, appuyé par M. Johnston, propose la motion numéro 4,—Qu'on modifie le Bill C-42, Loi constituant la Société canadienne des postes, abrogeant la Loi sur les postes et d'autres lois connexes et modifiant d'autres lois, à l'article 15, en retranchant la ligne 44, page 8, et en la remplaçant par ce qui suit:

«nation comparable pesant cin-».

Après débat, cette motion, mise aux voix, est agréée.

M. Beatty, appuyé par M. Fraser, propose la motion numéro 5,—Qu'on modifie le Bill C-42, Loi constituant la Société canadienne des postes, abrogeant la Loi sur les postes et d'autres lois connexes et modifiant d'autres lois, à l'article 17, en retranchant les lignes 20 et 21, page 10, et en les remplaçant par ce qui suit:

«teur ou de son destinataire soit à la demande du gouvernement de tout pays ou de toute autorité postale indépendante soit dans les cas de conflit ouvrier, d'insurrection ou de guerre;».

Après débat, cette motion est mise aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M. Fraser, appuyé par M. Kilgour, propose la motion numéro 6,—Qu'on modifie le Bill C-42, Loi constituant la Société canadienne des postes, abrogeant la Loi sur les postes et d'autres lois connexes et modifiant d'autres lois, à l'article 20,